

## ZH11 堵漏灵

### ZH11 Leaking stoppage

#### 产品概述

ZH11 堵漏灵是一种防水、防潮、堵漏材料。它既能高效防潮、防渗、堵漏，又能与多种材料粘结。该材料分为缓凝型和速凝型两种，均为单组分灰色粉料。缓凝型主要用于防潮、抗渗；速凝型主要用于抗渗、堵漏。

#### Description

ZH11 leaking stoppage is a waterproof, dampproof and leaking stoppage material. It can be adhesive with any material surfaces. There are two kinds of the product, Type Long Setting and Type Quick Setting. They are one-compound gray powder. Type Long Setting is dampproof and anti-leaking; Type Quick Setting is anti-leaking and stoppage.

#### 产品特点

1. 速凝型可带水堵漏；缓凝型可抗渗、防水、防潮；
2. 操作方便，迎水面或背水面均可达到永久效果；
3. 无毒、无害、无污染、可用于生活用水工程；
4. 抗漏压高、耐水性好、抗水抗渗；
5. 不老化、属无机材料，可与建筑物使用寿命；
6. 可实现堵漏防水与装饰一次完成。

#### Features

1. Type Long Setting is dampproof and anti-leaking; Type Quick Setting is anti-leaking and stoppage;
2. Easy application, permanent performance on upstream face and downstream face;
3. It is nontoxic and pollution-free, applied for domestic water projects;
4. Good performance of waterproof and dampproof;
5. It is inorganic material and non-aging, pot life is same as buildings';
6. Completion of stoppage and decoration one time.

#### 性能指标

##### Technical Sheet

序号 No.	项目 Item		缓凝型 Type Long Setting	速凝型 Type Quick Setting
1	凝结时间 Setting time	初凝, min Initial set	≥10	≤5
		终凝, min Final set	≥360	≤10
2	抗压强度, MPa Compressive strength	1h	—	≥4.5
		3d	≥13.0	≥15.0
3	抗折强度, MPa Bending Strength	1h	—	≥1.5
		3d	≥3.0	≥4.0

执行标准/Standard: GB23440-2009

#### 适用范围



**Liaoning Jiuding Hongtai (JDHT) Waterproof Technology Co., Ltd.**

Address: DaWa Port Economic Zone, Panjin, Liaoning, China

Website: [www.jdht-waterproof.com](http://www.jdht-waterproof.com)

适用于建筑工程及土木工程防水、抗渗、堵漏。卫生间、厨房地面、墙面的防潮、防渗、防水。屋面、地下室的大面积抗渗防水。隧道、涵洞、水池的抗渗防水。

**Uses**

Used in constructional and civil engineering, like washroom, kitchen floor, side wall. Also stoppage in the large area of roof and basement. Application in tunnel, curve, pool and etc.

泰山之诺。一诺九鼎

泰山之诺。一诺九鼎

泰山之诺。一诺九鼎